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CWC-IDEA Statement of Support for the LGBTQIA2S+ Community 
 
The CWC-IDEA (COMP Women’s Committee – Inclusion Diversity Equity and 
Accessibility) note with concern the increased negative treatment of the 
LGBTQIA2S+ community that has spilled over very recently into aggressive, even 
hateful actions.  It is therefore important that we, as a community, restate the 
value of every person, and their right to be treated with respect and dignity.  We 
stand with those within the Canadian medical physics community who identify 
as, or ally themselves with, LGBTQIA2S+ individuals.  
 
 
Déclaration de soutien du CFO-IDEA à la communauté LGBTQIA2S+ 

 
Le CFO-IDEA (Comité des femmes de l'OCPM - Inclusion, diversité, équité et 
accessibilité) note avec inquiétude l'augmentation du traitement négatif de la 
communauté LGBTQIA2S+, qui s'est traduite très récemment par des actions 
agressives, voire haineuses.  Il est donc important que nous, en tant que 
communauté, réaffirmions la valeur de chaque personne et son droit à être 
traitée avec respect et dignité.  Nous sommes aux côtés des membres de la 
communauté canadienne de physique médicale qui s'identifient ou s'allient aux 
personnes LGBTQIA2S+. 


